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Protokoll Läkemedelskommitténs möte 

Datum: 2023-09-06 

Tid: 08:45 – 11:30  

Plats: Varbergs Stadshotell  

Närvarande: Tamara Adem, Hans Ackerot, Bergström Johan, Erik Erickson Björstedt, 
Peter Green, Helena Gustafsson, Frida Gårdstam, Maria Aronsson, Kristoffer Mollberg, 
Mikael Olsson, Patrik Olsson, Per Rabe, Thomas Schaffer 

Adjungerade: Sara Lindholm, Dejana Sekulic Mihajlovic 

 

1. Val av mötesordförande, sekreterare samt justeringspersoner 
Ordförande: Tamara Adem 

Sekreterare: Dejana Sekulic Mihajlovic 

Justerare (2 st): Helena Gustafsson, Thomas Schaffer 

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll godkändes. 
 
4. Presentationsrunda med anledning av ny ledamot 
Kort presentationsrunda av närvarande ledamöter och adjungerande. Erik Ericson 
Björstedt, distriktsläkare på vårdcentralen Nyhem är ny ledamot i Läkemedelskommittén 
Halland. 

5. Läkemedelskommittén Hallands arbete med restsituationer 
Tamara uppdaterade kring Läkemedelskommitténs hantering av restsituationer och vilken 
resurspåverkan dessa har internt inom LkH men framför allt inom vårdens verksamheter. 
Ledamöterna diskuterade och framförde önskemål om att tydliggöra webbsidan för 
restnoteringar om möjligt, då den fortfarande upplevs vara otillgänglig och svår att hitta. 
Tamara ser över hur det kan möjliggöras. 

Ledamöterna fick även ta del av presentationen om restnoteringar som presenterades för 
LGHS tidigare i våras. Presentationen bifogas protokollet vid utskick till ledamöterna. 

6. Rapport från informationsläkare 
Informationsläkarna efterfrågade specifika medskick inför höstens besök. Johan 
informerade i korthet om det planerade innehållet och att en hel del fokus kommer att vara 
på antibiotikafrågor. Bland annat om hur man ska tänka kring antibiotikaförskrivning vid 
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pågående restsituationer. Vid besöken kommer Sara och Johan även att informera om 
läkemedelsinformationscentralerna LÄIF och LUPP  

Sara informerade om att hon kommer att avsluta sin tjänst som informationsläkare för att 
påbörja en ST-tjänst inom palliativ medicin. Tamara kommer att påbörja rekryteringen av 
ny informationsläkare omgående. 

7. Rapport från informationssjuksköterska 
Helena informerade om att det kommande utbildningstillfället 27/9 med tema inkontinens 
är fullsatt och att urolog, gynekolog och uroterapeut kommer att medverka vid seminariet.  

8. Säker utskrivning – information om ett pågående projekt på HS 
Frida presenterade det pågående projektet på HS som startat för att utveckla och säkra 
utskrivningsprocessen. Anledningen till projektet är ett ökat antal avvikelser i samband med 
utskrivning från HS där de flesta avvikelserna är kopplade till läkemedelslistan. 
Presentationen bifogas protokollet vid utskick till ledamöterna. 

9. Informationscentralerna LUPP och LÄIF 
Tamara informerade om att LÄIF finns tillgängligt för södra Halland och LUPP för norra 
Halland. Båda informationscentralerna ska kunna användas utan att kostnaden belastar den 
enskilda enheten. Diskussion om hur informationsinsatsen ska gå till för att nå ut till 
verksamheterna. 
Förslag från AU: frågor gällande rekvisitionsläkemedel kan initialt ställas till 
Läkemedelsenheten (LME) och frågor gällande receptläkemedel kan gå via LkH. Både 
LME och LkH har möjlighet att hjälpa till att formulera frågorna innan dessa skickas till 
informationscentralerna samt ibland möjlighet att själva svara på frågeställningen. Det ska 
endast erbjudas som en service till verksamheterna, som alltid har möjlighet att ta 
direktkontakt med informationscentralerna. Ledamöterna är positiva till förslaget och 
föreslår att verksamheterna kan informeras via Vårdgivarwebben, Terapinytt och 
Veckobrevet. Det kan även vara av värde att vissa verksamheter som t.ex. hudkliniken och 
reumatologin, informeras med direktutskick. 

10.  Information från informationsfarmaceut 
Dejana informerade om att nästa nummer av Terapinytt beräknas att skickas ut i slutet av 
veckan. Veckan därpå planeras utskick av formulär inför årets Terapiinternat, där 
deltagandet ser ut att bli högt även i år. Utöver det pågår planering för årets sista 
seminarium samt planering av ett kommande webinarium om hjärtsvikt som LkH 
arrangerar tillsammans med Triantafyllou Miltiadis, kardiolog vid HSH. 

11. Läkemedelskommitténs seminarier 
Tamara och Johan informerade kort om seminarium 3 som handlar om huvudvärk/migrän 
och kommer hållas enligt följande datum: 

Fredag 13 oktober 13.30-16.30  Varbergs stadshotell, Varberg 

Tisdag 17 oktober 13.30-16.30  Hotell Gottskär, Kungsbacka 

Fredag 20 oktober 13.30-16.30  Fullriggaren HSH, Halmstad 
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Under 2023 har LkH arrangerat tre seminarier istället för fyra. Detta till följd av att bland 
annat arbetet med restsituationer tagit mer tid av AU:s tid i anspråk, därtill har AU idag en 
lägre bemanning än när upplägget med fyra seminarier en gång i tiden etablerades. Med 
denna åtgärd frigörs resurser för att utöver seminarierna arrangera enstaka 
webföreläsningar under året. Ledamöterna accepterade förslaget.  
 
12.  Information från ordförande 
Tamara informerade om att hon och Sara kommer närvara vid vårdvalets dialogmöte i 
september för att prata om LkH:s seminarier med anledning av sämre besöksfrekvens efter 
pandemin. Tamara efterfrågade även önskemål från ledamöterna gällande kommande 
möten och särskilda fokusområden. Det finns sedan tidigare önskemål om att bjuda in 
någon från Läkemedels- och journalstjänster. 

13.  Information från LME 
Punkten ströks på grund av tidsbrist. 

14.  Övrigt 
Inga övriga punkter. 

15.  Mötets avslutande 
Mötet avslutades. 

 

 
 

Vid protokollet:   Vidi: 
 
Dejana Sekulic Mihajlovic  Tamara Adem 
 
 
 
Justeras:   Justeras: 
 
Helena Gustafsson  Thomas Schaffer 
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